

企業會員醫療優惠 Corporate Members Medical Benefits

播道醫院企業會員及其合資格家屬，可享以下優惠： Corporate members and their eligible family members under the Evangel Hospital Corporate Membership Program are eligible for the following benefits:		
1	門診服務 Outpatient Service 包括：全科及專科醫生診金、院內化驗 Includes: consultation fees for general practitioners and specialists, in-house laboratory tests. 查詢 / 預約：2711 5222 (門診部) Enquiry/Appointment: 2711 5222 (Outpatient Clinic)	九折 10% off
	門診藥物 Medication at Outpatient Clinic 不包括：預防性注射、特別藥物 Excludes: preventive vaccinations, special medications 查詢 / 預約：2711 5222 (門診部) Enquiry/Appointment: 2711 5222 (Outpatient Clinic)	九折 10% off
2	住院服務 (首 28 天 / 每宗傷病) 病房房租收費 Admission Service (First 28 Days / Each Disability) Room Charge 查詢 / 預約：2760 3412 (入院部) Enquiry/Appointment: 2760 3412 (Admission Clinic)	八五折 15% off
3	超聲波掃描、X 光服務、電腦掃描、磁力共振掃描及正電子掃描 (門診/住院) Ultrasound, X-ray services, CT Scan, Magnetic resonance Imaging (MRI) & PET-CT Scan (Outpatient/Inpatient) 查詢 / 預約：2760 3415 (放射診斷部) Enquiry/Appointment: 2760 3415 (Radiology Imaging Department)	九折 10% off
4	牙科服務 (門診) Dental Service (Outpatient) 查詢 / 預約：2760 3448 (牙科部) Enquiry/Appointment: 2760 3448 (Dental Clinic)	九折 10% off
5	物理治療服務 Physiotherapy Services 不包括：醫療用品 Excludes: medical products 查詢 / 預約：2760 3444 (物理治療部) Enquiry/Appointment: 2760 3444 (Physiotherapy Department)	九折 10% off
6	心理評測及輔導服務 (指定心理輔導員) Psychological Assessment and Counselling Service (Designated Psychological Counsellor) 查詢 / 預約：2176 0222 (心理評測及輔導中心) Enquiry/Appointment: 2176 0222 (Psychological Assessment & Counselling Centre)	九折 10% off

條款及細則

1. 計劃只適用於由本院提供之服務、藥物及其他醫療物品；不適用於院外服務。
2. 此優惠只適用於播道醫院持續提供的服務。
3. 此優惠只適用於已加入播道醫院企業健康管理計劃之企業會員，及其合資格之家屬。
4. 參加者於播道醫院首次登記時，請出示身份證及企業會員二維碼以核實身份，方可獲享此優惠。
5. 此優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。
6. 此優惠不能兌換現金或其他貨品。
7. 此優惠須受播道醫院相關條款及細則約束。
8. 播道醫院保留權利修改此優惠的內容而毋須事先另行通知。
9. 有關此優惠之任何爭議，播道醫院保留最終決定權。

Terms and Conditions

1. This offer is only applicable to services, medication, and other medical items provided by Evangel Hospital; it does not apply to external services.
2. The offers are only applicable while Evangel Hospital continues to provide the specific services.
3. This offer is only applicable to employees and their eligible family members who joined the Evangel Hospital Corporate Health Management Program.
4. Participants must present their HKID card and Corporate QR Code for identity verification upon first registration at Evangel Hospital in order to enjoy this benefit.
5. The offers cannot be combined with any other discounts or promotional offers.
6. The offers cannot be exchanged for cash or other products.
7. The offers are subject to the terms and conditions of Evangel Hospital.
8. Evangel Hospital reserves the right to modify the content of the offer without prior notice.
9. In case of any dispute, the decision of Evangel Hospital shall be final.